
Protokół  Nr XLIII/2014
z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.

odbytej w dniu 24 kwietnia 2014 roku
w godz. od 1600 do 1845

W sesji  uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych) -  lista  obecności
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Burmistrz – Marian Jańczak,
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska,
Wicestarosta – Janusz Sikora,
Kierownik ZAZ Leonów, radny powiatu – Grzegorz Marszałek,
Kierownik Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp. – Mirosław Twardowski,
Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, 
Dyrektor Zespołu Szkół w Borku Wlkp. – Krzysztof Baska,
Dyrektor SP w Wycisłowie – Alina Sokół,
Dyrektor Przedszkola Samorządowego „Pod Dębem” – Renata Matelska,
Dyrektor ZS w Zimnowodzie – Barbara Krzekotowska,
Dyrektor BMiG Borek Wlkp. – Marlena Kowalska,
Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska,
Redaktor „Życia Gostynia” – Agata Fajczyk,
oraz sołtysi - lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek, który
powitał wszystkich radnych oraz gości.
Następnie stwierdził,  że w sesji  uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum,
przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej.
4. Prezentacja projektu rozbudowy Zakładu Zagospodarowania Odpadów 

Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach.
5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
6. Zapytania i interpelacje radnych.

7.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) przejęcia  nieruchomości  gruntowej  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych
Oddział Terenowy w Poznaniu,

b) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Jeżewie (Nr 103/2),
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c) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp.  (Nr 674/2, 689/3,
691/3),

d) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Jeżewie (Nr 50/2),
e) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Dąbrówce (Nr 23 i 19),
f) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (Nr 674/3 i 691/4),
g) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (Nr 439/2),
h) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Dąbrówce (Nr 38 i 39),
i) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Miejsko  -  Gminnego

Ośrodka Kultury w Borku Wlkp. za rok 2013,
j) zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Biblioteki  Publicznej

Miasta i Gminy Borek Wlkp. za rok 2013,
k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. 

na lata 2014 - 2023,
l) zmian budżetu i w budżecie na rok 2014.

8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  porządku
sesji.

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady.

Przewodniczący  Rady  –  Roman  Kręciołek  stwierdził,  że  radni  mieli
możliwość  zapoznania  się  z  treścią  protokołu,  który  był  wyłożony  w biurze
Rady Miejskiej. Następnie zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu.
Nikt uwag nie zgłosił. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego
przyjęcia.
Za przyjęciem protokołu z XLII sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był
przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Ad.4. Prezentacja projektu rozbudowy Zakładu Zagospodarowania 
Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach.

Prezentację przedstawiła Kierownik ZGO – Anna Pieńkowska. Stanowi ona 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Radna Barbara Wawrzyniak zapytała na ile lat nowe składowisko będzie 
spełniało wymogi.
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Kierownik ZGO wyjaśniła, że wszystko zależy od strumienia dostarczanych 
odpadów komunalnych. Ponadto dodała, że na bieżąco składowisko jest 
dostosowywane do przepisów.

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska UM – zapytał ile obecnie osób pracuje
w ZGO, ile osób będzie zatrudnionych po rozbudowie.

Kierownik ZGO poinformowała, że obecnie jest zatrudniona 1 osoba z terenu 
gminy Borek Wlkp., ogólnie pracuje 30 osób, natomiast po rozbudowie 
planowane jest zatrudnienie ogólnie ok. 100 osób.

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

W tym punkcie radni powiatu byli nieobecni.

Ad.6. Zapytania i interpelacje radnych.   

Wpłynęła interpelacja radnego Michała Dopierały w sprawie wymierzenia drogi
gminnej w Skokowie Dolnym. 
Interpelacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Innych zapytań nie zgłoszono.

Ad.7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:
a) przejęcia nieruchomości gruntowej od Agencji Nieruchomości Rolnych

Oddział Terenowy w Poznaniu.

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił omawianą nieruchomość
na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny
i   nikt  nie  wstrzymał  się  od  głosowania  (nieobecny  radny  Mieczysław
Dębowiak).
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Uchwała  Nr XLIII/  243 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokołu.

b) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Jeżewie (Nr 103/2).

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
 wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił  omawianą nieruchomość
gruntową na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.
Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  244 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu.

c) zbycia nieruchomości  gruntowej położonej  w Borku Wlkp.  (Nr 674/2,
689/3, 691/3).

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił omawianą nieruchomość
na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  245 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  7 do niniejszego protokołu.
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d) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Jeżewie (Nr 50/2),

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
 wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił  omawianą nieruchomość
gruntową na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.
Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  246 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  8 do niniejszego protokołu.

e) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Dąbrówce (Nr 23 i 19).

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił omawianą nieruchomość
na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  247 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  9 do niniejszego protokołu.
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f) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. 
(Nr 674/3 i 691/4).

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił  omawianą nieruchomość
gruntową na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.
Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  248 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  10 do niniejszego protokołu.

g) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. (Nr 439/2).

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił omawianą nieruchomość
na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  249 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  11 do niniejszego protokołu.

h) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Dąbrówce (Nr 38 i 39).
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Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie.
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska przedstawił  omawianą nieruchomość
gruntową na mapie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.
Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  250 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu.

i) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko - Gminnego
Ośrodka Kultury w Borku Wlkp. za rok 2013.

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Radna Barbara Wawrzyniak zapytała z czego wynika strata w kwocie 
90.185,60 zł. 

Szczegółowych wyjaśnień w tym zakresie udzieliła Skarbnik Gminy informując,
że  MGOK  jako  instytucja  kultury  otrzymuje  dotacje  podmiotową  na  swoją
działalność.  Kwoty  niewykorzystanej  dotacji  zostają  zwrócone  do  budżetu
Gminy. W/w strata wynikła z tego, że dotacja z roku 2013 r. została zwrócona
do budżetu, a koszty pokryto z nadwyżki środków finansowych z roku 2012.

Innych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  251 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  13 do niniejszego protokołu.
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j) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej
Miasta i Gminy Borek Wlkp. za rok 2013.

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.
Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  252 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu.

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. 
na lata 2014 – 2023.

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  253 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  15 do niniejszego protokołu.

l) zmian budżetu i w budżecie na rok 2014.
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Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu do projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  –  Tadeusz  Ratajczak  poinformował,  że  Komisja
wydała opinię pozytywną w sprawie projektu w/w uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że środki w budżecie Gminy dla
OSP w Głogininie są przeznaczone na zakup samochodu. Przewodniczący Rady
dodał także, że wcześniej OSP w Borku Wlkp. również wnioskowała o zakup
samochodu, jednak ze względu na prowadzenie wielu kosztownych inwestycji
przez Gminę, Rada Miejska nie miała środków na ten cel przez ostatnie dwa
lata.  Obecnie  OSP  Borek  Wlkp.  ponowiła  wniosek  o  zakup  samochodu
strażackiego na rok 2015. Przewodniczący Rady uważa, że potrzebne środki 
w przyszłym budżecie będą zabezpieczone.

Następnie  Komendant  Gminny  OSP  w  Borku  Wlkp.  –  Grzegorz  Marszałek
zabrał głos w tej sprawie. Poinformował, że dla OSP Karolew został zakupiony
drobny sprzęt wartości 7.000 zł z budżetu Gminy Borek Wlkp., pozostały sprzęt
OSP Karolew zakupiła sama.
Komendant Gminny stwierdził, że zakup samochodu dla OSP w Zimnowodzie 
z  siedzibą  w  Głogininie  wypłynął  bardzo  szybko.  Idea  zakupu  nowych
samochodów dla OSP zrodziła się w 2001 roku. Zakupiono ogólnie 433 nowe
samochody z Krajowego Systemu Ratowniczo – Gaśniczego. 
Obecnie  jest  złożony  wniosek  dla  OSP  Borek  Wlkp.  na  zakup  samochodu
lekkiego z tysiącem litrów wody na 6 ratowników. Do tej pory muszą wyjeżdżać
dwa samochody, co podwaja koszty akcji.
W roku bieżącym Zarząd Województwa Wielkopolskiego ogłosił  przetarg na
zakup 20 (na 32 powiaty) lekkich samochodów ratowniczo – gaśniczych 
o  pojemności  zbiornika  200  litrów wody,  jednak  taki  samochód  nie  spełnia
oczekiwań boreckich strażaków oraz mieszkańców.
Ponadto  Komendant  Gminny  wyjaśnił,  że  Samorząd  Województwa
Wielkopolskiego dofinansuje po raz trzeci w roku obecnym do pojazdów dla
OSP   kwotę 3 mln zł. Odpłatność samorządów jest w granicach od 20-35%, 
w przypadku Gminy Borek Wlkp. jest to 25%. 
 
Jest  także  trzeci  sposób  zakupu  samochodu  dla  OSP  z  Krajowego  Systemu
Ratowniczo Gaśniczego, gdzie finansowanie jest 50 na 50%. 

Komendant Gminny dodał, że Gmina powinna wesprzeć działania OSP aby byli
wyposażeni w dobry sprzęt.
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Burmistrz poinformował, że OSP Borek Wlkp. nigdy nie złożyła wniosku do
Gminy o zakup samochodu. Dodał, że sam zwrócił się do strażaków aby składali
stosowne wnioski.

Przewodniczący Rady wnioskował do Burmistrza aby  w projekcie budżetu na
rok  2015  środki  na  zakup  samochodu  dla  OSP  w  Borku  Wlkp.  zostały
zabezpieczone.

Radny Romuald Gawroński zapytał jaką kwotę OSP Borek Wlkp. ma na swoim
koncie na zakup samochodu, o który wnioskuje, a który kosztuje ok. 120.000 zł. 

Komendant  Gminny  wyjaśnił,  że  ponad  10.000  zł  wpłynęło  z  1% podatku,
jednak  na  bieżące  remonty  także  są  potrzebne  środki.  Ponadto  Komendant
Gminny poinformował,  że  będzie  powołany także komitet  fundacji  na zakup
w/w  samochodu.  Dodał  również,  że  jeżeli  Rada  Miejska  zabezpieczy  część
środków na  zakup samochodu  dla  OSP Borek Wlkp.,  sam pomoże  załatwić
pozostałe środki. 

Ponadto  Przewodniczący  Rady  zapytał,  czy  Rada  Miejska  wyraża  wolę
spotkania z przedstawicielami  OSP w Borku Wlkp. celem wyjaśnienia sprawy
w zakresie zakupu samochodu.

Komendant Gminny wyjaśnił, że takie spotkanie już się odbyło i nic z tego nie
wyszło.

Przewodniczący Rady stwierdził, że wobec powyższego nie będzie organizował
takiego spotkania, jednak apelował do Burmistrza i do Rady Miejskiej 
o wygospodarowanie środków na zakup  wnioskowanego samochodu.

Innych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził
głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny
i  nikt nie wstrzymał się od głosowania.
Uchwała  Nr XLIII/  254 /2014 Rady Miejskiej  Borku Wlkp.  w w/w sprawie
stanowi załącznik nr  16 do niniejszego protokołu.

Ad.8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  na  interpelację  radnego  Michała
Dopierały Burmistrz udzieli pisemnej odpowiedzi zgodnie ze Statutem Gminy.

Ad.9. Wolne głosy i wnioski.
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W tym punkcie Wicestarosta – Janusz Sikora przedstawił prezentację 
z  działalności  Rady  Powiatu,  stanowi  ona  załącznik  nr  17  do  niniejszego
protokołu.

Następnie radny Michał  Dopierała zapytał kto odpowiada za drożność kratek
ściekowych. Ponadto podziękował za uporządkowanie i odkrzaczenie drogi od
Skokowa do granicy powiatu w kierunku Wojciechowa, po czym wnioskował 
o jej poszerzenie.
Radny Michał Dopierała uważa, że Rada Miejska Borku Wlkp. powinna dbać 
o  drogi  gminne,  a  powiat  ma  swoje  zadania  i  swoje  drogi,  które  przejął  od
Gminy.

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że wszystkie gminy i powiaty współpracują 
w ten sposób aby pozyskać jak najwięcej środków unijnych. Dodał, że Gmina
Borek Wlkp. zadanie dotyczące budowy i modernizacji dróg wykonuje bardzo
dobrze, a często lepiej niż inne duże miasta.

Wicestarosta  Janusz  Sikora  poinformował,  że  aby  pozyskać  środki  ze
„Schetynówki”  należy  uzyskać  jak  największą  punktację  i  dlatego  Powiat
Gostyń wystąpił do Gminy Borek Wlkp. z prośbą o dofinansowanie zadania, ale
środki te wpłynęły do Gminy Borek Wlkp. Natomiast inaczej wygląda sprawa
dofinansowania do Szpitala w Gostyniu. W roku bieżącym środki przekazane
przez Gminę Borek Wlkp. na w/w cel wracają na inne zadania.

Radna  Anna  Marcinkowska  zaprosiła  wszystkich  obecnych  na  wystawę
bruczkowskich staroci, która odbędzie się 24 maja br. tj w sobotę o godz. 15.00.
Radna wnioskowała także o ustawienie znaku „kierunek Bruczków” przy drodze
z ul. Zdzieskiej na ul. Zdzież.

Radny Mieczysław Dębowiak wnioskował o modernizację drogi z Bolesławowa
do Zimnowody (przy cmentarzu). Radny dodał, że sołtys wsi Bolesławów taki
wniosek złożył już w 2011 roku.

Burmistrz wyjaśnił, że takich dróg w gminie Borek Wlkp. jest bardzo dużo. Po
czym stwierdził, że  osobiście wraz z sołtysem wsi Bolesławów sprawdzi stan
wskazanej drogi. 

Sołtys wsi Bolesławów – Jan Dutkiewicz stwierdził, że w gminie Borek Wlkp.
są  wioski  np.  Zalesie,  Koszkowo czy  Studzianna,  w  których  wykonane  jest
bardzo inwestycji, a wieś Bolesławów jest pomijana.

Przewodniczący Rady poinformował,  że  na terenie naszej  gminy jest  jeszcze
bardzo wiele zadań do wykonania. Dodał, że droga Głoginin – Celestynów była
niedawno wybudowana, a już wymaga remontu.
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Innych uwag nie zgłoszono.

Ad.10. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów
Przewodniczący Rady zakończył XLIII sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Roman Kręciołek
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